
 
 
Lagedi kooli hoolekogu (kooliosa) koosolek 
 
 
 
 
 
 Lagedi           16.06.2020 
 
 
 
Algas kell 17:30, lõppes kell 19.15. 
 
Koosoleku sissejuhatav osa: Imbi Orav 
Koosolekut juhatas: Lagedi kooli kooliosa hoolekogu esimees Eneli Niinepuu  
Protokollis: Piia Kaarli 
Hoolekogu koosolekust võtsid osa: Eneli Niinepuu (hoolekogu esimees, lastevanemate 
esindaja), Marko Petron (hoolekogu aseesimees, lastevanemate esindaja), Marju Randlep (Rae 
valla esindaja),  Piia Kaarli (lastevanemate esindaja), Imbi Orav (Lagedi Kooli direktor) 
 
 
Päevakord 
 
1. Ülevaade III trimestri õppitulemusetest ja distantsõppest. (Imbi Orav) 
 Kooli direktor annab ülevaate hetkeolukorrast: 
• Ülevaade õpitulemustest. Üldiselt saadi hästi hakkama. Pärast lastevanematele tehtud 

küsitlust vanemate koormus vähenes. 
• Distantsõppel on väga oluline osa õpetajate motivatsioonil ja toetusel. Iganädalased 

õpetajate ja juhtkonna videokoosolekud. 
• Lisada õppeprotsessi juba 1.klassist arvutikasutamine, iseseisev kooli e-maili kasutamine. 

Kooliülesannete ja oskusete ühendamine ja tasandamine. Laps peaks saama iseseisvalt hakkama oma 
kooliülesande tegemise ja saatmisega. Jõukohased ülesanded vastavalt vanusele. 

• Videotundide positiivne tagasiside. 
• Kasutada rohkem õppeainete omavahelist lõimitust ka tulevikus ja arendada seda edasi. 
• Teise Covid-19 laine osas puudub kindel tegevusplaan, see oleneb olukorrast, selgub suve 

jooksul. Kindlasti ühtlustatakse õpetajate digipädevust. 
 
Ettepanek,   M. Petron: "On toimunud õpetamistehnikate muutused ja vanematel on keeruline 
oma lapsi aidata õppeprotsessis, sest nad ei oma piisavalt teadmisi ja oskusi uutest 
õpetamistehnikadest. Rohkem kasutada lapsi toetavad abimaterjale õpikute ja töövihikute näol." 
 
Otsus: Hoolekogu toetab ettepanekut. 
 
2. 2020 / 2021 õppeaasta aastaplaani tutvustus (Eneli Niinepuu) 

 



Arutelu:  millised teemad võiksid arutusele tulla, millal teha järgmised koosolekud. 

• Septembris õpetajate päevaga seotud  õpetajate esildised ja nende tagasiside, otsustada 
jooksvalt, et kas teha koosolek digitaalselt või mitte. Digitaalse koosoleku puhul peab otsustajatele 
jääma esildistega tutvumiseks ja otsustamiseks minimaalselt üks nädal. 

• Kooli ja lasteaia ühiskoosolekud teha vajadusepõhiselt 

• Koolil tuleb Kiusamisvaba Kooli (KiVa)  ettevalimstav aasta     

• Hoolekogu esimees saadab aastaplaani tutvumiseks ja kommenteerimiseks kooli 
direktorile ja HK liikmetele. 

Ettepanek,   I.  Orav:  Õpetajate päeval võiks hoolekogu korraldada lastevanemate kooli 
õpetajaks tulemise. Teha kokkulepped lapsevanematega. 

Otsus: Hoolekogu toetab ettepanekut. 

 

3. Kooli Fototeenuse pakuja võimalik väljavahetamine (Eneli Niinepuu) 

 

Teema tutvustus: Huvijuht Mariin Virolainen sai kolmelt teenusepakkujalt vastuse. VEK foto, 
Pildikompanii ja Kati Visnap. Viidi läbi küsitlus, millele vastas 22 vanemat,  kogu kooli 
vanemadtest. Kati Visnapi poolt hääletas 17. Teenusepakkuja väljavahetamsie  vajadus tekkis 
sellest, et Pildikompanii kvaliteet on langenud ja vanemad ei ole piltidega  rahul. 

Ettepanek:  Proovida uut teenusepakkujat. Täpsem teenuse pakkuja valik otsustada  küsitluse 
tulemuste ja pakkuja tingimuste põhjal. 

Otsus: Hoolekogu toetab ettepanekut. 

 

 

Eneli Niinepuu 

/allkirjastatud digitaalselt/ 

 

 

 
 


